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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Per Bolund (MP)

2019/20:1171 Förenklade remitteringar

I en radiointervju understryker biståndsminister Peter Eriksson hur viktiga 
remitteringar är för fattiga länder. I ett nyhetsinslag i P1:s Ekot konstateras att 
”dessa pengar är flera gånger större än biståndet”. Dessutom sägs att pengarna 
är mycket träffsäkra genom att de går till skolgång, mat och mediciner och inte 
göder korruption. För vissa länder kan det handla om 15 procent eller mer av 
den totala bruttonationalprodukten. Under nuvarande epidemi, som kan slå 
mycket hårt mot de allra fattigaste, är remitteringarna oerhört betydelsefulla 
även om risken är stor att de minskar på grund av snabbt ökande arbetslöshet 
och fallande tillväxt i Europa. För dem som sänder pengar från Sverige är ett 
tilltagande problem att använda etablerade affärsbanker. Det kommer klagomål 
om att det är komplicerat och förenat med kostnader. Även en avgift på 150 
kronor kan vara mycket hög och som procentandel vara en oförsvarligt stor 
andel av den tänkta remitteringen.

Min fråga till statsrådet Per Bolund är:

 

Finns det någon tanke på att inleda samtal med de stora affärsbankerna för att 
göra det lättare och billigare att särskilt nu under coronaepidemin göra det 
enklare att bistå personer i världens fattigaste länder genom remitteringar?

………………………………………

Hans Wallmark (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2020-04-09
Besvaras senast
2020-04-22 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Anna Aspegren


